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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
23/2017. sz. 
 
 
 

Jegyzőkönyv 
 
 
 
Készült: 2017. november 16-án 14:00 órai kezdettel tartott rendkívüli nyilvános Képviselő-
testületi ülésről. 
 
 
Testületi ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint 
 
 
NAPIREND: 
 
 

1. Döntés a települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati támogatás 
igényléséről 
312/2017.(XI.15.) sz. határozat 

2. Rendezvények lebonyolításához szükséges eszközök vásárlásáról döntés  
313/2017.(XI.15.) sz. határozattól - 316/2017.(XI.15.) sz. határozatig 

3. Előirányzat módosítás 
317/2017.(XI.15.) sz. határozat 

4. Kegytárgybolt kialakítása 
318/2017.(XI.15.) sz. határozat 

5. Egyebek 
1. Döntés az önkormányzat tűzoltó autójának elajándékozásáról 

319/2017.(XI.15.) sz. határozat 
2. Döntés az önkormányzat részére felajánlott Tisza u. 39. szám alatti ingatlanról 

320/2017.(XI.15.) sz. határozat 
3. Gázkályha vásárlásáról döntés 

321/2017.(XI.15.) sz. határozat 
4. Téli melegedő kijelölése 

322/2017.(XI.15.) sz. határozat 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:        
Köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Az ülés 
összehívását több részben örömteli esemény indokolta. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a 9 fős Képviselő-testületből 9 képviselő 
jelen van.  
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Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Bódi István és Hajduné Holló Katalin 
képviselőket, a jegyzőkönyvvezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
Kéri, hogy aki a jegyzőkönyv hitelesítők és a jegyzőkönyvvezető személyét elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők és a 
jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokon túl az alábbi 4 napirendet is 
tárgyalja meg a Képviselő-testület, illetve az előirányzat módosítást bővítsék ki a Domán 
Anikó biztosítási ügyével: 
 

1. Döntés az önkormányzat tűzoltó autójának elajándékozásáról 
2. Döntés az önkormányzat részére felajánlott Tisza u. 39. szám alatti ingatlanról 
3. Gázkályha vásárlásáról döntés 
4. Téli melegedő kijelölése 

 
Mivel más javaslat nincs, kéri, hogy aki a módosított napirendet elfogadja, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta módosított napirendet.  
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Döntés a települési önkormányzatok rendkívüli önkormányzati támogatás 
igényléséről 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Beadták a pályázatot, és kb. 31 millió forint körüli összegre tudnak támogatási igényt 
benyújtani. Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki a határozati javaslat alapján a 
támogatási igény benyújtásával egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
312/2017. (XI.16.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Magyarország 2017. évi központi költségvetéséről szóló 2016. évi XC. 
törvény 3. melléklet III. 1. pont alapján támogatási igényt nyújt be települési 
önkormányzatok rendkívüli támogatására. 
 
Határidő: 2017. november 20. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila Polgármester 

  Szekeres Zsuzsanna Közgazdasági irodavezető 
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2. Rendezvények lebonyolításához szükséges eszközök vásárlásáról döntés 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az anyagban fénytechnikát, mikroportokat, és monitor hangszórót látott. Kéri, hogy 
mondják, el mi az ajánlatok tartalma. 
 
Bódi István képviselő:  
Egyrészt a színpadvilágítás kellékei vannak az ajánlatban. Ismerteti a világítás működését. A 
monitor hangfalhoz szükség van erősítőre, de neki csak a hangfal van meg, ezért adott 
elérhetőséget az erősítőre. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Hangkábel szettre is szükség lesz. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Hajduné Holló Katalin képviselő kérte, hogy fejmikrofonra 3 árajánlat legyen beszerezve, ami 
az Idősek Adventje rendezvényre szükséges. Ezek az árajánlatok is az anyagban vannak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
E-mailben kérte, hogy gondoskodjanak ennek a működéséről is. Várja a megoldást, hogy 
hogyan fog ez működni, ki fogja működtetni? 
 
Bódi István képviselő:  
Két megoldás volt leírva. Egyik, hogy ő működtesse, de úgy érzi, hogy ő már kiöregedett 
ebből. A másik, hogy keressenek 2-3 embert. Ki legyen az a 2-3 ember? Megkérdezték a 
konyhán lévő 2 fiatal srácot, de ők nem vállalják. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Arra gondolt, hogy Szalai Erika képviselő, mint rendezvényszervező is megtanulhatná, ha 
érez hozzá affinitást. 
 
Szalai Erika képviselő:  
Nem érez hozzá affinitást, ez nem az ő területe. Adódhatnak olyan helyzetek, aminek a 
megoldásához szaktudás kell.  
  
Tardi Kálmán képviselő:  
A beszerzésekkel kapcsolatban elmondja, hogy az anyagban szereplő fejmikrofon nagyon 
precíz, és jó árban van, de 50 000 Ft alatt már tudnak olyan fejmikrofont venni, ami arra a 
célra, amire az önkormányzatnak kell bőven jó. Bódi István a fénytechnikát 
kedvezményesen, áron alul kínálja. A hangfal is egy profi technika és tisztességes árban van, 
de az ajánlatban lévő fejmikrofont nem támogatja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A maga részéről meg tudja szavazni az ajánlatban lévő mikroportot. Sokkal kritikusabbnak 
látja azt a kérdést, hogy lesz-e ember, aki kezeli vagy nem. Az összes eszköz megvásárlását 
javasolja, de legyen megnevezve az a 3 ember, akit Bódi István betanít, és akire 
számíthatnak, ha ezt egy rendezvényen össze kell rakni. Három emberrel látja 
biztosítottnak, hogy a rendezvényeiken ezt a fény és hangtechnikát használják. Ember nélkül 
elég kínlódni azzal, ami van. 
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Szalai Erika képviselő:  
Ezt rendbe kell tenni, mert ha ez nincs rendben, akkor a rendezvény sincs rendben. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Amikor tavaly megvették a hangtechnikát az étterembe, arról volt szó, hogy a kezelés is 
megoldott lesz. Úgy emlékszik, hogy akkor Molnár Zoltán neve is szóba került. Vagy bízzák 
meg őt a Kft-nél, vagy válasszanak más embereket. Tavaly is kiadtak egy nagy összeget és 
még úgy sem működik, mint, amikor alkalmanként megbíztak valakit, aki hozta a saját 
felszerelését. Ezért kár szórni a pénzt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Molnár Zoltán nagyon ügyes villanyszerelő, de úgy gondolja, hogy a hangtechnikával nem 
birkózik meg. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Nem lehetne meghirdetni, hogy alkalmi megbízási szerződéssel keresnek egy hang 
technikust évente két alkalomra, az Idősek Adventjére és az Egyeki Vigasságokra?  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ezt tudja támogatni. Adjanak fel egy hirdetést az Egyeki Hírmondóba, tegyék fel az 
önkormányzat honlapjára, hogy olyan szakembert keresnek, aki tudna ebben segíteni. 
Mondhatnak 12 alkalmat, mert ez felmerül az összes bálon is. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Kéri, hogy a fejmikrofonról most szavazzanak és döntsenek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha Bódi István képviselő vállalja, hogy most a két Idősek Adventjén összerakja a 
hangtechnikát, akkor azt mondja, hogy vegyék meg most a mikroportokat, és a többit majd 
meglátják a jövőben. De egyetért azzal is, hogy hirdessék meg egy pár fórumon. 
 
Bódi István képviselő:  
Megmutatja, hogy működik. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az a fejmikrofon, amiről most beszélnek a legdrágább kategória. A fejmikrofonnál szerinte 
egy közép árat célozzanak meg, mert nem mindig a legdrágább a jó.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Bódi István képviselő vállalja, hogy betanítja az embereket.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Kéri, hogy két lépcsőben szavazzanak. Az első lépcsőben arról szavazzanak, hogy vegyenek-e 
mikroportot, a második lépcsőben pedig, hogy milyet vegyenek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki támogatja két mikroportot vásároljanak az Idősek Adventje rendezvényre, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2017. NOVEMBER 16. NAPJÁN TARTOTT RENDKÍVÜLI NYÍLVÁNOS ÜLÉSÉRŐL 

 

5/12 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
313/2017. (XI.16.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az Idősek Adventje önkormányzati rendezvényre vásárol két darab 
mikroportot. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A mostani ajánlat bruttó 459 994 Ft a két mikroportra. Először a módosító indítványról 
szavaznak. Hajduné Holló Katalin képviselő javaslata bruttó 75 000 Ft/db. Kéri, hogy aki azt 
támogatja, hogy csak bruttó 75 000 Ft-ig költsenek mikroportonként a vásárlás folyamán, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 3 igen szavazattal 6 tartózkodás mellett szavazott. A javaslat nem kapta 
meg a szükséges szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki az árajánlatban javasolt összeget a bruttó 459 994 Ft-ot támogatja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
314/2017. (XI.16.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Sennheiser EW112 G3 Rádiós mikrofon szettre, csiptetős 
fejmikrofonnal Szabó Tivadar ev. (5350 Tiszafüred, Vadász út 24.) árajánlatát 
fogadja el bruttó 459 994 Ft összegben.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető:  
Kéri, hogy fejmikrofon vásárlásához kapcsoló előirányzat módosításról is döntsenek.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Kéri, hogy aki a kiküldött előirányzat módosítást támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 2 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
315/2017. (XI.16.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
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hogy jóváhagyja az alábbi előirányzat módosítást: 

 

Az Egyéb szabadidős szolgáltatások (086090) Kormányzati funkción a dologi 

kiadások előirányzatát csökkenti 459 994 forint kiadási előirányzattal, 

ugyanezen kormányzati funkción a beruházási  kiadások előirányzatát 

megemeli 459 994 forint előirányzattal. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előterjesztésnek vannak még más vonatkozásai is. Javasolja, hogy hirdessék meg az 
önkormányzat honlapján és az Egyeki hírmondóban is, hogy hangtechnikust keresnek a 
rendezvények hangosításához. Ha megvannak a hangtechnikusok, vagy van, akiről 
biztonsággal tudják, hogy kezeli, akkor térjenek vissza a fénytechnika, az erősítő és a 
monitor hangszóró vásárlására. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
316/2017. (XI.16.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy meghirdeti az önkormányzat honlapján és az Egyeki hírmondóban, hogy 
hangtechnikust keres a rendezvényei hangosításához. Amennyiben találnak 
olyan hangtechnikust, aki biztonsággal kezeli a fény és hangtechnikai 
eszközöket, akkor térnek vissza a fénytechnika, az erősítő és a monitor 
hangszóró vásárlására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
3. Előirányzat módosítás 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az előirányzat módosítás egy részéről már döntöttek, és még döntenek Domán Anikó 
ügyéről. Kéri, hogy aki támogatja, hogy Domán Anikónak 750 000 Ft-ot a Fonyódligeti 
táboroztatásból megmaradt összeg terhére fizessenek ki, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
317/2017. (XI.16.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy Domán Anikó (3300 Eger, Bástya u. 30.) részére 750 000 Ft összeget 
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biztosít a 2017. évi költségvetésben Fonyódligeti táboroztatásra elkülönített 
összeg terhére. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

4. Kegytárgybolt kialakítása 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A szociális szövetkezet pályázata 52,5 millió Ft-ot nyert arra, hogy a temetkezési 
szolgáltatást átvállalja a településen. Ahhoz hogy ez beinduljon először meg kell egyezni 
Hegyi Elemérrel. Kifejezte a szándékát arra vonatkozóan, hogy mindent átvesznek tőlük 
tisztességes áron. Ha nem tudnak megegyezni, és végig viszik, akkor egymás mellett 
párhuzamosan fognak szolgáltatni. Folyamatban van az egyeztetés, reméli, hogy végül 
békésen meg tudnak egyezni. A kegytárgybolt kialakításával kapcsolatban Kalmár Zoltán 
ügyvezetőt megkérte, hogy készítsen egy költségvetést, de nem tudták azt átbeszélni. Mivel 
a műszaki tartalom még nincs egyeztetve, javasolja, hogy november 30-án a hó végi soros 
testületi ülésen döntsenek ebben a kérdésben.  
 
Mivel kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja, hogy a napirendet november 30-
án újra tárgyalják, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
318/2017. (XI.16.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a Kegytárgybolt kialakítása c. napirendet a 2017. november 30-i soros 
ülésén újratárgyalja. 
 
Határidő: 2017. november 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

5. Egyebek 
1. Tűzoltó autó elajándékozása 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szeretné, ha a kisperegi testvértelepülés önkormányzatának ajándékoznák az IFÁ-t. Az 
egyeki tűzoltók kérték, hogy vonják ki a forgalomból. Azt gondolja, hogy nem ki kell vonni a 
forgalomból, hanem hogy ne foglalja itt a helyet, ne rozsdásodjon, jó szívvel a 
kisperegieknek tudja adni, ha ezzel örömet szereznek nekik. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Támogathatónak találja az ötletet. Ez az IFA korábba a téli hó takarításban részt vett. Erre 
most már akkor nincs szüksége az önkormányzatnak? 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Lehet, hogy adott pillanatban szükség lenne rá, de most is tudják két traktorral végezni a hó 
takarítást.  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Ő is azt gondolja, hogy az IFÁ-t nemes gesztus lenne felajánlani kisperegnek. Ennek a 
településnek 3 tűzoltó autóra nincs szüksége. Van egy jó üzembiztos és egy tartalék autójuk 
is. 
 

Szalai Erika képviselő távozott az ülésről, jelen van 8 fő. 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez a tűzoltó autó nincs is felmálházva, szerinte ezzel már nem is lehetne tüzet oltani. Mivel 
több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki támogatja, hogy az önkormányzat tulajdonában 
lévő IFÁ-t málházatlanul a Kisperegi Önkormányzatnak ajándékozzák, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
319/2017. (XI.16.) számú határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy az önkormányzat tulajdonában lévő BSK-063 forgalmi rendszámú IFA 
Tűzoltókocsit málházatlanul Kispereg Önkormányzatának (Primăria Peregu 
Mare, str. Principală, nr. 137. județul Arad RO-317240) ajándékozza. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2. Döntés az önkormányzat részére felajánlott Tisza u. 39. szám alatti ingatlanról 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A felajánló hajléktalanná fog válni, ha nem fogadják el az ingatlant. Ha nem fogadja el az 
önkormányzat, akkor rá lesz kényszerülve, hogy nagy összegű krízis segélyt adjon részére, 
amiből a Szöghatár Kft. a tetőt megcsinálja, ha elfogadják, akkor lesz egy lakás, ami előbb-
utóbb az önkormányzat tulajdonába kerül. Az előző testületi ülésen nem volt jelen, és Ecsedi 
János alpolgármester ezt bővebben nem fejtette ki. Kéri, hogy ennek tudatában döntsenek, 
vagy javasoljanak egy harmadik lehetőséget. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő:  
Az előterjesztésben az szerepelt, hogy a karbantartási munkálatokat az önkormányzat vállalja. 
Javasolja csak a tetőjavítást bele venni, mert a továbbiakban ki tudja, mit talál ki. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elfogadja az önkormányzat, de csak a tetőjavítási munkálatokat vállalja.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
A felajánlás úgy szólt, hogy átruházza a tulajdonjogot, de cserébe kéri, hogy a karbantartással 
kapcsolatos összes munkálatot jövőben az önkormányzat lássa el. Ezzel az önkormányzat nem 
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bír. Le kell írni, hogy csak a tetőt csinálják meg. Ha az önkormányzat lesz a tulajdonos, akkor 
nem követelheti, ha pl. ledől a kémény, vagy csőtörés lesz, hogy az önkormányzat 
tulajdonosként csináltassa meg? Szerinte ez így nem jó. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Úgy a jó, hogy az önkormányzat cserébe a tetőjavítást vállalja, de neki, mint holtig tartó 
haszonélvezeti joggal rendelkező lakosnak kötelessége vállalni, hogy az inatlan 
karbantartásáról gondoskodik. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Bele kell írni a szerződésbe, hogy ki miről fog gondoskodni. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Ennek a háznak a legértékesebb része az Arany János utca felől elkészült kerítés. A ház 
végletekig lelakott, összedőlni készül.  Erre minden egyes forint kidobott pénz.  
 
Tardi Kálmán képviselő:  
Javasolja, hogy az önkormányzat a házat semmiképp ne vegye a nevére, mert ha összedől, 
miből fogják megcsinálni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor az önkormányzathoz fog jönni hajléktalanként és szükséglakást fog kérni. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Még mindig olcsóbb egy szükséglakásba bele tenni, mint a lakásra rákölteni egy csomó pénzt. 
Azon a házon komplett tetőt kell cserélni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A szükséglakás sincs ingyen, és lehet, hogy azt is le fogja lakni. Ha éppen nem lesz 
szükséglakás, akkor hajléktalanná válik. Soltész Gábor képviselő javaslata, hogy adjanak neki 
szükséglakást, ha összedől a háza?  
 
Soltész Gábor képviselő:  
Igen, sokkal olcsóbb egy szükséglakást oda adni, mint sem, hogy a felajánlott ingatlanra 
egyetlen forintot is költsenek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Akkor ajánlják fel, hogy az önkormányzat elfogadja az ingatlan tulajdonjogát, de közöljék, hogy 
bontásra kerül és cserébe megkapja a Toldi u. 36. szám alatti szükséglakást. Kéri, hogy aki a 
javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
320/2017. (XI.16.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
elfogadja az Egyek, Tisza u. 39. szám (Hrsz.: 694) alatti térítésmentesen 
felajánlott ingatlant azzal, hogy az ingatlan bontásra kerül és Nagy József 
részére felajánlja az Egyek, Toldi u. 36. szám alatti szükséglakást. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Arany Gergő hatósági ügyintéző 
Dr. Pető István ügyvéd 

 
 

3. Gázkályha vásárlásáról döntés 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Elhangzott, hogy rendezvényekre kellene egy gázkályha. Szalai Erika művelődésszervezővel 
egyeztetni kellene a paramétereket. Szerinte a Szöghatár Kft-nek kellene megvennie, és a 
konyhán lehetne tartalékként, vagy a GAMESZ-ba is be lehetne tenni. Elvi döntés születne, 
hogy a Képviselő-testület támogatja a gázkályha vásárlását. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
Már az elmúlt években is probléma volt, hogy ha valamilyen rendezvényen megjelentek, akkor 
üstházat, üstház melegítőt, rózsát kölcsön kellett kérni. Szerinte a tűzhelyet, az üstházat, a 
sütőt, bográcsot, bográcstartót egyben kellene kezelni. A Szöghatár Kft. vegyen meg egy 
garnitúrát, ami egy ilyen kipakoláshoz kell. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Javasolja, hogy a költségvetési koncepcióba így tervezzék be.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Megkérik a Szöghatár Kft-t, hogy állítson össze a koncepciónál egy komplett felszerelést, hogy 
ha bemutatják magukat a környező településeken lévő rendezvényeken, tudják magukkal 
vinni. Kéri, hogy aki a javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
321/2017. (XI.16.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
felkéri az Egyeki Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetőjét, hogy állítson össze listát 
szabadtéri sütéshez és főzéshez szükséges komplett felszerelésről a 2018. évi 
költségvetési koncepció tárgyalására. 
 
Határidő: 2017. november 30. 
Felelős: Kalmár Zoltán ügyvezető 

 
 

4. Téli melegedő kijelölése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tájékoztatásul elmondja, hogy melegedőként tavaly a varroda volt kijelölve. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Mindenki tudja, hogy tavaly nagyon hideg volt. Az ÖNO-ban befogadják az embereket, mindig 
megoldották, de korlátozott számban. Voltak problémák, és éjszakánkét 1 dolgozó van az 
ÖNO-ban is. Valami keretet kell ennek az egésznek adni, nehogy megfagyjon valaki. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az irreális elvárás, hogy éjjel-nappal ott legyenek pl. a polgárőrök és figyeljenek, hogy valaki be 
akar-e menni. Akinek nincs tüzelője az már nappal is tudja, hogy nincs. A varrodának van egy 
nyitvatartási ideje. Azt kellene tisztázni, hogy nyitva tartási időben kinél lehet jelentkezni, ha 
valaki igénybe szeretné venni a melegedőt. Ha van váratlan esemény, meg kell határozni a 
riasztási láncot, és hogy kinél lesz a kulcs. 
 
Ecsedi János alpolgármester:  
A varrodában oktatás lesz, és most úgy néz ki, hogy ott nem lesz üres helyiség.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az idén a rendőrségen Borostyán Idősek Otthonát adta le, mivel már keresték. Átmenetileg 
megoldanak egy-két embert, de hosszú távon nem. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Szerinte maradjanak az ÖNO-nál, úgy tudja, hogy ott eddig mindent megoldottak. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Azért közegészségügyi problémát ne csináljanak készakarva maguknak. Odavisznek egy 
mosdatlan, ápolatlan embert, és ott van 25 meggyengült immunrendszerű ember. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Az alkotóház hátsó helyisége is lehetne melegedő. 
 
Tardi Kálmán képviselő:  
De csak úgy, hogy reggel 8-kor el kell hagyni, és csak este mehetnek vissza. 
 
Soltész Gábor képviselő:  
Ismerteti, mit kell biztosítani a melegedőben. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Amennyiben az alkotóház középső részét zárják le, tudják a feltételeket biztosítani. Javasolja, 
hogy a téli melegedő kijelölésénél elsősorban az ÖNO, ha ott nem tudják megoldani, akkor az 
alkotóház középső része legyen kijelölve. 
 
Vitéz Zsolt képviselő:  
Kérjék meg Jegyző Asszonyt, hogy ezzel kapcsolatosan az ÖNO vezetőjével egyeztessen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javasolja, hogy a Szociális Bizottság elnökének és neki legyen hozzá kulcsa, és kódja. A 
berendezéséhez előre kérjenek segítséget az ÖNO vezetőjétől, hogy december 1-től legyen 
berendezve.  
 
Kéri, hogy aki támogatja, hogy elsősorban az ÖNO, másodsorban az alkotóház középső rész 
legyen melegedőnek kijelölve, és az ÖNO segítségével puritán módon berendezzék, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
322/2017. (XI.16.) számú határozata: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy 
téli melegedőnek elsősorban Borostyán Idősek Otthonát (4069 Egyek, Tisza u. 
6.) másodsorban pedig az Alkotóház középső részét (4069 Egyek, Fő tér 22.) 
jelöli ki. 
 
Az Alkotóház középső részét a Borostyán Idősek Otthona segítségével 
rendezzék be. 
 
Határidő: 2017. december 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a polgármester megköszönte a Képviselő-
testület munkáját, a meghívott vendégek megjelenését és az ülést 16:20 órakor bezárta. 

 
K. m. f.  

 
 
 

______________________ 
Csepreginé Kocsis Nóra  

jegyző 

______________________ 
Dr. Miluczky Attila 

polgármester 
 
 
 

______________________ 
Bódi István 

Jegyzőkönyv hitelesítő 

______________________ 
Hajduné Holló Katalin 
Jegyzőkönyv hitelesítő 

 
 

______________________ 
Fekete Lászlóné 

Jegyzőkönyvvezető 
 
 


